
Erhvervsudvalget

Til: Økonomi- og erhvervsministeren

Dato: 1. september 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 159
Vil ministeren for hvert ministerområde, siden AMVAB-metoden blev indført,
redegøre for ændringer i lovgivningen, hvor mere end halvdelen af virksomhe-
derne fortsætter med at følge en regel, selv om det er blevet frivilligt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Colette L. Brix (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Colette.Brix@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Helge Sander
formand
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